
Referat af bestyrelsesmøde i AAB afd. 41, 6 maj 2024 kl 18 

 

Tilstede Jesper Vind – Camilla Halberg – Sanne Weisleder (AAB)  

 

A. Der er indhentet tilbud på køkkener til kollektiv råderet, der vil være råd til 8 om året. Evt 6 efter 

en venteliste og 2 flytte lejligheder ( som kan bruges til ventelisten, hvis det vurderes at 

flyttelejlighedens ikke er i så slemt stand)  

- Jesper taler med afdelingsrådgiver og får indkaldt til ekstra ordinært afdelingsmøde hurtigst 

muligt.. 

 

B. For god ordens skyld for 3 sals lejligheder i Ragnhildgade kun skiftet de vinduer der er i plastik 

( altanpartiet) Dog sættes der penge af til udskiftning/vedligeholdelse af de andre vinduer i DV 

planen. 

 

C. Der bør være en tovholder fra bestyrelsen der har den primære kontakt med Sanne, så ikke det 

går for mange informationer tabt og der kommer bedre oversigt. 

 

D. Jesper har været på gennemgang med TDC i forbindelse med fibernet. Der afventes 

 

E. Lige nu koster ILOQ nøgler afdelingen 375kr hvor beboerne kun betaler 250 kr. Der vil på næste 

møde blive talt videre om hvad bedste løsning er fremover. 

 

F. Scanpark fortsætter som nu og overgår ikke til digital løsning. Bestyrelsen overtager muligvis 

opgaven med gæsteparkering. Hvis dette bliver aktuelt, kommer der nærmere information om dette 

i god tid. 

 

G. Camilla vil gerne have ført til referat at hun er meget bekymret over K-Ejendomsservice og 

deres behandling af vores grønne områder. Sanne undersøger muligheden for at opsige dem hurtigst 

muligt, og finde nogle andre.  

 

H. De første jobsamtaler med ny varmemester er i fuld gang, det har desværre ikke været mange 

ansøgere. Vi er enige om at det er vigtigt at finde den rette og hellere slå den op igen, hvis dette 

skulle være nødvendigt.  

 

Næste bestyrelsesmøde mandag 3 juni kl 18  


